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Nr. Vraag 

1 Waarom wordt bij de onderwerpen en thema’s in deze begroting 
geen verwijzing gegeven naar bijbehorende fiscale maatregelen 
die terug te vinden zijn in het Belastingplan of het stuk Fiscale 
vergroeningsmaatregelen? Op welke wijze zou kunnen worden 
ingespeeld op het missen van dit overzicht dat nodig is om de 
begroting op juiste wijze te duiden? 

2 Hoeveel leveren de automobilist en transportsector aan brandstof-
accijns, motorrijtuigenbelasting, belasting van personenauto’s en 
motorfietsen (BPM) en andere opbrengsten op? Hoeveel van deze 
opbrengsten worden weer geïnvesteerd in de Nederlandse 
infrastructuur? 

3 Welk bedrag is er nodig om alle infrastructuurplannen uit het 
regeerakkoord uit te voeren? 

4 Hoeveel middelen gaan er vanuit de begroting van Infrastructuur 
en Waterstaat (I&W) naar de veehouderij? Voor welke sectoren, 
bijvoorbeeld de varkenshouderij, pluimveehouderij, rundveehou-
derij, eendenhouderij et cetera, zijn deze middelen bestemd en wat 
is het doel van deze middelen? Hebben deze middelen bijvoor-
beeld als doel het verbeteren van de luchtkwaliteit door verminde-
ring van de stofuitstoot van stallen (als best beschikbare techniek 
(BBT)), vermindering van de ammoniakemissie uit stallen of de 
verbetering van de kwaliteit van de bodem? 

5 Op welke wijze en vanuit welke regelingen steunt u de veehouderij 
(onder andere door partijen te faciliteren, regelgeving aan te 
passen, bij te dragen aan investeringen in productietechnieken met 
lagere milieuschade, emissiereducerende staltechnieken, Maatlat 
Duurzame Veehouderij of via bijvoorbeeld de regelingen zoals de 
Milieu-investeringsaftrek (MIA) en de Willekeurige afschrijving 
milieu-investeringen (VAMIL) of Groen Beleggen)? Wat zijn de 
voorwaarden om voor dit geld, deze steun of voor deze aanpassin-
gen in aanmerking te komen? 

6 Hoeveel bedrijven maken gebruik van de regelingen van waaruit 
de middelen voor de veehouderij worden gefinancierd? Wat is het 
gemiddelde budget dat per bedrijf beschikbaar wordt gesteld? 

7 Hoeveel geld is er vanuit de begroting van I&W gereserveerd voor 
de Programmatische Aanpak Stikstof (PAS)? Voor welke maatrege-
len is dit geld gereserveerd, bijvoorbeeld emissiereducerende 
staltechnieken en mestvergisters? 

8 Wanneer wordt de Mobiliteitsagenda aan de Kamer aangeboden? 
Kunt u de Kamer alvast enig inzicht geven in de tijdshorizon en de 
hoofdlijnen/-onderdelen van deze agenda? Gaat de agenda ook 
inzicht geven in de investeringsbehoeften? 

9 Wat kost het vrijstellen van treinkaartjes van belasting over de 
toegevoegde waarde (btw)? 

10 Wat kost het vrijstellen van internationale treinkaarten van btw? 
11 Is het juridisch mogelijk inkomsten uit een vliegtaks aan te wenden 

om de btw-verlaging op treinkaartjes te bekostigen? 
12 Wat is de stand van zaken met betrekking tot het overleg met de 

provincies over de opvolging van de subsidieregeling voor het 
vergoeden van de kosten voor het opruimen van gedumpt 
drugsafval? 

13 Kunt u het resultaat voor het jaar 2018 schetsen van de uitvoering 
van de motie-Sienot/Dik-Faber (Kamerstuk 31 305, nr. 261), waarin 
de regering wordt verzocht om werk te maken van het versneld 
plaatsen van pictogrammen op verkeersborden voor alternatieve 
brandstoffen? 
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14 In welk budget/programma komt de door u toegezegde twee maal 
10 miljoen euro terug voor klimaatadaptatie? En hoe staat het met 
de besteding van deze budgetten? 

15 Kunt u aangeven hoe de voortgang van het Bestuursakkoord Water 
is en in welke programma’s de afspraken hierover terugkomen? 

16 Hoe staat het met de biedingen vanuit I&W op de regio-envelop 
Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit (LNV) voor ruimtelijke 
adaptatie? In welk programma zien we deze terug? 

17 Hoeveel geld ontvangen de Vervoerregio Amsterdam en de 
Metropoolregio Rotterdam – Den Haag jaarlijks voor openbaar 
vervoer en verkeer- en vervoersvraagstukken? Welke mogelijkhe-
den zijn er om de gelden voor de brede doeluitkering (BDU) te 
korten of anders te verdelen? Wat is de output van de BDU-gelden 
en hoe meten wij effectieve besteding door andere overheden? 

18 Hoeveel files zijn er minder als gevolg van Mobility as a Service 
(MaaS)? Is MaaS volgens u effectief en efficiënt te noemen? Is te 
voorspellen hoeveel automobilisten de files gaan mijden dankzij 
MaaS? 

19 Gaat het Strategisch Plan Verkeersveiligheid 2030 ook inzicht 
geven in de beschikbare budgetten van de betrokken departemen-
ten en de betrokken medeoverheden voor het vergroten van de 
verkeersveiligheid? 

20 Kunt u aangeven hoe u de komende periode ervoor zorgt dat de 
privacy, security en toegankelijkheid worden geborgd bij het 
toekomstbestendig maken van onze infrastructuur voor voer- en 
vaartuigen met automatische functies? 

21 Kunt u aangeven wat het verbod op het gebruik en transport van 
zware stookolie en brandstof in het Arctisch gebied voor praktische 
gevolgen heeft voor Nederland? 

22 Kunt u van de afgelopen vijf jaar het aantal dagen waarop droogte 
in Nederland optrad per jaar op een rij zetten? 

23 Kunt u aangeven hoeveel meter de zeespiegel de afgelopen tien 
jaar is gestegen voor de Nederlandse kust? 

24 Waarom is het aantrekkelijker maken van reparatie ten opzichte 
van vervanging niet opgenomen in de Strategische doelen 
circulaire economie? 

25 Kunt u aangeven hoeveel Nederland procentueel bijdraagt aan de 
plastic soep in de Stille Oceaan? 

26 Hoeveel (in gewicht en in aantallen) kleine plastic flesjes zijn terug 
te vinden in het zwerfafval? Hoeveel hiervan vindt zijn weg naar de 
stort, verbranding of anderszins? Welk percentage van de 
ingezamelde kleine plastic flesjes afkomstig uit zwerfafval wordt 
gerecycled? 

27 Kunt u aangeven welke gevolgen u zult koppelen aan de doorlich-
ting van de vergunningen voor opkomende stoffen bij alle 
overheden? 

28 Welke middelen worden gereserveerd voor de eindberging van 
radioactief afval en waar en wanneer worden deze reserveringen 
verantwoord? 

29 Welke middelen worden door het Rijk gereserveerd voor de 
financiële zekerheidsstelling ten aanzien van nucleaire instellin-
gen? Waar en wanneer worden deze reserveringen verantwoord? 
Hoe heeft deze post zich de afgelopen jaren ontwikkeld? 

30 Kunt u aangeven hoe u erop toe zult zien dat Nederland een vitale 
chemische sector heeft in 2030? 

31 Kunt u concreter aangeven welke spitsstroken in beeld zijn voor 
opwaardering? 
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32 Welke criteria worden er in de afweging «Het Mobiliteitsfonds 
wordt een belangrijk middel om binnen de systematiek van de 
fondsbegroting breed en integraal af te wegen [...]» meegenomen? 
Hoe zal de verdeling tussen de Randstad en niet-Randstad zijn? 

33 Waar is de berekening «Tot 2030 komt er dan ook minstens 1.000 
km aan rijstroken bij» op gebaseerd? Met hoeveel filegroei houdt u 
rekening tot aan 2030? Waarom kan deze filedruk niet verminderd 
worden? Wat kosten files het Rijk jaarlijks en wat zullen files naar 
verwachting gaan kosten als de filedruk na 2022 is toegenomen? 

34 Wanneer komt er inzicht in de aanbesteding van de tweede tranche 
van de fileaanpak? 

35 Als u alle projecten die nu worden genoemd in de Nationale Markt- 
en Capaciteitsanalyse (NMCA) binnen de komende 10 jaar zou 
willen realiseren, wat zou dit de rijksoverheid dan kosten? 

36 Hoe verhouden de doelstellingen van het Klimaatakkoord zich tot 
de al geïdentificeerde NMCA-knelpunten? Wat betekent de 
modal-shift van extra reizigerskilometers voor de investeringen in 
het openbaar vervoer (ov) tot 2030, waarvoor binnen het Klimaat-
akkoord de Mobiliteitstafel aan de lat staat voor een besparing van 
7 Megaton CO2 in 2030, en waarvan 1 Megaton toegerekend wordt 
aan lopen, fiets en het ov? 

37 Is het ov-systeem daartoe geëquipeerd, wetende dat de NMCA 
alleen al voor spoor een groei voorziet van 27% of 45% tot 2040? 
Welke investeringen zijn daarvoor nodig (ervan uitgaande dat er 
een transitie van de meest vervuilende auto’s (224gr) naar het ov 
plaatsvindt, betekent dit een toename van 4.5 miljard reizigerskilo-
meters)? 

38 Worden bij de omvorming van het Infrafonds naar een Mobiliteits-
fonds ook stakeholders betrokken, zoals andere overheden, 
ov-vervoerders of belangenorganisaties? 

39 Zijn er nu voorbeelden van bereikbaarheids- en infrastructuuropga-
ven die geïntegreerd worden aangepakt en als voorbeeld kunnen 
dienen? Zijn er voorbeelden bekend uit het buitenland? 

40 Welke periode wordt bedoeld met «de komende jaren» in de 
passage «Gezien de omvang van de opgave is in de I&W-begroting 
een toenemend budget beschikbaar voor onder andere vervanging 
en renovatie van de infrastructuur in de komende jaren»? Is dit 
budget toereikend? 

41 Wordt bekeken of het Mobiliteitsfonds eerder dan 2030 van start 
zou kunnen gaan? 

42 Wanneer wordt er gestart met de verkenning voor de aanpak van 
de A58 Tilburg-Breda, die in de verkenning van het Meerjarenpro-
gramma Infrastructuur, Ruimte en Transport (MIRT) staat? 
Wanneer zijn hier de eerste resultaten van te verwachten? 

43 Wordt het eenmalige bedrag van 100 miljoen euro voor fietsinfra-
structuur ook gebruikt om de veiligheid van fietsinfrastructuur te 
verbeteren? Zo ja, op welke wijze(n)? Zo nee, waarom niet? 

44 Hoe wordt de gereserveerde 500 miljoen die op pagina 20 
genoemd wordt precies besteed? 

45 Betekent het komen tot een meer afgewogen aanpak voor 
waterveiligheid en de scheepvaartopgave dat er, ten behoeve van 
de scheepvaart, ingeboet kan worden op waterveiligheid? 

46 In welk kwartaal van 2019 kan de Kamer de Luchtvaartnota 
verwachten? 

47 Wanneer kan er definitief gestart worden met de herziening van 
het luchtruim? Welk kwartaal verwacht u? Waarom is er pas sprake 
van realisatie in 2023? In welke tussenoplossingen verwacht u te 
gaan voorzien? 
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48 Hoe wordt specifiek invulling gegeven aan de 50/50-
verdelingsregel van vliegbewegingen na 2020? Hoe moet de 
specifieke zinsnede uit het regeerakkoord «de geboekte milieu-
winst sinds ingang Aldersakkoord» geïnterpreteerd worden? 
Wanneer is het Aldersakkoord ingegaan en voor welke periode is 
dit geldig? Hoeveel extra vliegbewegingen zijn er te verwachten na 
2020? 

49 Wordt er door u, gezien het feit dat er wordt gesproken over 
veranderingen waar het ministerie mee te maken zal krijgen in het 
kader van de Brexit en over een EU-VK-luchtvaartakkoord, rekening 
gehouden met het feit dat de Britten het luchtvaartakkoord niet 
zullen tekenen? Met welke scenario’s moet rekening gehouden 
worden in het kader van het EU-VK-luchtvaartakkoord? In hoeverre 
is er contact tussen de luchthaven Schiphol en u omtrent deze 
scenario’s? Wat betekent dit voor Schiphol? 

50 Is de toename van de exportheffing afval van 253.000 euro in 2018 
naar 1.446.000 euro in 2019 het gevolg van het voornemen voor 
exportheffing op afval? Hoe is er voor 2018 al geld ingeboekt? Gaat 
het om een uitbreiding van de heffing? Waar zijn meer details te 
vinden over de heffing? 

51 Kunt u uiteenzetten waar de gelden in de klimaatenveloppe (E25) 
aan besteed is en zal worden in 2018? 

52 Kunt u een overzicht geven van de investeringen vanuit de 2 
miljard euro die incidenteel beschikbaar wordt gesteld door u, en 
daarbij per jaargang aangeven of deze al zijn gereserveerd dan wel 
uitgegeven zonder daarbij de bedragen te vermelden die in 
eerdere kabinetsperioden zijn gereserveerd? 

53 Kan er een totaaloverzicht komen van de bestemmingen van de 
extra 2 miljard euro voor infrastructuur? Welk deel van dit extra 
geld is inmiddels toebedeeld aan projecten? 

54 Kunt u uiteenzetten hoe de kasschuif in het Infrastructuurfonds tot 
een bedrag van 700 miljoen tot stand is gekomen? 

55 Kunt u nader toelichten wat de reden is voor het uitblijven van 
voorbereidende besluitvorming rondom het voordelige saldo van 
700 miljoen euro? Waarom is er niet voor gekozen om een deel 
van de doorgeschoven budgetten reeds in 2019 aan te wenden? 

56 Waarom faciliteert I&W, ten behoeve van het Rijksbureau 
financiële beeld, een kasschuif van 100 miljoen in 2019 en 150 
miljoen in 2020 naar 2023? Waarvoor wordt dit geld aangewend? 

57 Op welke manier wordt er, gezien het feit dat er 2 miljard euro 
extra beschikbaar is voor investeringen in de infrastructuur, maar 
er om alle uitdagingen op het gebied van bereikbaarheid het hoofd 
te bieden meer geld nodig is, op dit moment invulling gegeven aan 
de door u toegezegde zoektocht naar andere financieringsvormen, 
ook privaat, bijvoorbeeld in de vorm van green bonds? 

58 Waarom is er een kasschuif van middelen naar 2019, terwijl in 2023 
het verbod op asbestdaken in werking treedt? 

59 Is het bedrag van 168.000 euro gereserveerd voor biotopische 
kringloop en bouw in de tabel onder artikelnummer 21 op pagina 
27 het geld dat naar aanleiding van de transitieagenda Bouw wordt 
besteed? 

60 Kan worden toegelicht en gespecificeerd op welke wijze er wordt 
ingespeeld op de verwachte zeespiegelstijging als gevolg van 
klimaatverandering? Welke ruimte is er om aanpassingen in beleid 
te doen wanneer de verwachtingen naar boven moeten worden 
bijgesteld? 

61 Kunt u aangeven wat de noodzaak is voor het Rijk, en niet voor een 
andere partij, om een financiële bijdrage te leveren aan het 
Watersnoodmuseum? 
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62 Klopt het dat bijna de helft van dijken, duinen en waterkeringen 
niet voldoet? Waar komt deze stijging van de afgelopen paar jaar 
vandaan? 

63 Welke mogelijke gevolgen heeft het niet voldoen van dijken en 
duinen? 

64 Waarom ontbreekt het aan meer recente cijfers? 
65 Wat kan worden gezegd over de nieuwe indicator die vanaf 2020 in 

de begroting wordt opgenomen? Kan dit verder worden 
toegelicht? 

66 Kunt u aangeven hoeveel van de 1.302 km dijken en duinen en van 
de 799 kunstwerken die in 2014 niet voldeden inmiddels door 
getroffen maatregelen wel voldoen? 

67 Wat is het precieze verschil tussen de twee genoemde indicatoren 
voor de huidige en toekomstige waterveiligheid? 

68 Welke mogelijke gevolgen heeft het niet voldoen van deze primaire 
waterkeringen? 

69 Welke concrete acties worden ondernomen waar deze primaire 
waterkeringen niet voldoen? Kan een overzicht worden gegeven 
van locaties en bijbehorende acties? 

70 Waarom ontbreekt het aan recentere cijfers? 
71 Kan worden aangegeven welke middelen de komende jaren 

worden gereserveerd om in te kunnen spelen op een hogere 
zeespiegelstijging dan die waar nu van uit wordt gegaan? In 
hoeverre komt dit overeen met de verwachtingen van het 
Intergovernmental Panel on Climate Change (IPCC)? 

72 Kunt u aangeven welke bron u gebruikt om de temperatuur van de 
aarde in de gaten te houden en middels welke wetenschappelijke 
methodologie deze wordt vastgesteld? 

73 Kunt u aangeven op welke manier het Koninklijk Nederlands 
Meteorologisch Instituut (KNMI), dat werd verrast door de recente 
droogte, bezig is om zijn onderzoeken en analyses op orde te 
krijgen? 

74 Kunt u een overzicht geven van de verwachte geldstromen van de 
beheerautoriteit voor de Waddenzee vanaf de start in 2019? 

75 Valt de post beheerautoriteit Waddenzee onder hoofdstuk 11.03? 
Hoeveel budget is er voor de beheerautoriteit in 2019 en de 
volgende jaren vrijgemaakt? 

76 Kunt u aangeven waarom de drinkwatervoorziening in Caribisch 
Nederland nooit kostendekkend zal zijn, ondanks de mogelijkheid 
om lokale tarieven te verhogen? 

77 Kunt u aangeven of u naast het bijhouden van totale fietskilome-
ters ook werk maakt van het bijhouden van de conversie van 
autoverkeer naar fietsverkeer? 

78 Hoeveel geld zit er nog in het Decentraal Spoorfonds en ITS, 
gezien het feit dat het onderdeel Decentraal Spoor en ITS van het 
programma Beter Benutten in 2020 zal aflopen? 

79 Kunt u wat betreft 14.02.01.onderzoeken op het gebied van 
fietsveiligheid en naar specifieke doelgroepen zoals ouderen, 
nader inzicht geven in de onderzoeksvragen? Wanneer worden de 
onderzoeksrapporten openbaar? 

80 Kunt u de door het Centraal Bureau voor de Statistiek (CBS) 
bepaalde aan Nederland toegewezen CO2-uitstoot van de 
luchtvaart nader specificeren? 

81 Klopt het dat bij de door het CBS bepaalde aan Nederland 
toegewezen CO2-uitstoot van de luchtvaart enkel de Nederlandse 
maatschappijen meegeteld worden? Zo nee, hoe zit het dan? 

82 Klopt het dat de CO2-uitstoot van de luchtvaart door buitenlandse 
maatschappijen in het Nederlandse luchtruim niet wordt meege-
teld in de Nederlandse uitstootcijfers? Zo nee, hoe zit het dan? Hoe 
wordt dit geregeld in het geval van Air France/KLM? 
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83 Berekenen andere landen in hun nationale statistieken de aan hen 
toegewezen CO2-uitstoot door de luchtvaart op dezelfde wijze als 
het CBS in Nederland? Zo nee, welke landen hanteren een andere 
berekening en welke verschillen zitten daar dan tussen? 

84 Klopt het dat de verantwoordelijkheid van een deel van de 
CO2-uitstoot van de luchtvaart door geen enkel land wordt 
opgeëist in hun nationale statistieken? 

85 Wat is de wereldwijde CO2-uitstoot van de luchtvaartsector? Kunt u 
van alle landen van de wereld een overzicht verschaffen van de 
aan hen toegewezen CO2-uitstoot door de luchtvaartsector? 

86 Kunt u specificeren wat het effect is van de huidige CO2-
reductiedoelstellingen en -plannen van de luchtvaartsector op de 
aan Nederland toegewezen CO2-uitstoot van de luchtvaart in 2020, 
2030, 2040 en 2050? 

87 Kunt u specificeren wat het effect is van de huidige CO2-
reductiedoelstellingen van de internationale luchtvaart op de aan 
Nederland toegewezen CO2-uitstoot van de luchtvaart? 

88 Hoeveel voltijdsequivalent (fte) zijn er in het Ministerie van I&W 
beschikbaar voor de luchtvaartsector? 

89 Tegen welke normen wordt op dit moment gehandhaafd op 
Schiphol? 

90 Hoe definieert u de Nederlandse belangen in het kader van 
internationale regelgeving op luchtvaart? 

91 Hoe definieert u het versterken van netwerken? Is dat kwantitatief 
of kwalitatief? 

92 Hoe komt het dat Schiphol zeer veel goedkoper (plek 10 op de 
ranglijst) is dan nodig en afgesproken? Moeten de andere 
luchthavens een groter deel van de eigen kosten dragen of meer 
winst afdragen? 

93 Hoe wordt, naar aanleiding van de tekstpassage «Tot de herziening 
van het luchtruim is dit aantal maximaal 10,000 vliegtuigbewegin-
gen» vastgesteld wanneer het luchtruim heringedeeld is? 

94 In hoeverre wordt het Totaal Volume Geluid vastgesteld en 
gehandhaafd op basis van gemeten geluidsniveaus? Welke rol 
spelen de geluidsprofielen, die zijn aangeleverd door de vliegtuig-
industrie, een rol in het vaststellen van het Totaal Volume Geluid? 

95 Welke factoren die de netwerkkwaliteit bepalen zijn wel en welke 
factoren zijn niet beïnvloedbaar? 

96 Wat wordt bedoeld met de zin «daarnaast geeft de luchtvaartsector 
vooral zelf invulling aan het bereiken van beleidsdoelen»? 

97 Hoeveel budget onder «overige opdrachten» is er gereserveerd 
voor het Programma Schiphol? Hoeveel van dit budget is 
gereserveerd voor mogelijke planschade/nadeelcompensatie? 

98 Welke kosten zijn er verbonden aan de implementatie van het 
Nieuwe Normen- en Handhavingsstelsel? 

99 Welke financiële consequenties worden voorzien voor de besluit-
vorming over Lelystad Airport? Hoeveel geld wordt hiervoor 
gereserveerd? 

100 Waar wordt de besteding van 0,9 miljoen euro voor luchthaven 
Twente precies aan besteed? Wat is de doelstelling van deze 
besteding? 

101 Wat is de bijdrage, uit de rijksbijdrage aan het fonds Leefomgeving 
van Luchthavens, van de betreffende luchthavens zelf? Wat is de 
reden/verminderde noodzaak voor de afnemende rijksbijdrage? 

102 Wat is de wereldwijde CO2-uitstoot van de internationale scheep-
vaart? Kunt u van alle landen van de wereld een overzicht 
verschaffen van de aan hen toegewezen CO2-uitstoot door de 
internationale scheepvaart? 
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103 Klopt het dat het varen onder de vlag van een bepaald land de 
doorslag geeft in het toekennen van CO2-uitstoot door de 
internationale scheepvaart aan dat specifieke land? Zo nee, hoe zit 
het dan? 

104 Kunt u specificeren wat het effect is van de huidige CO2-
reductiedoelstellingen en -plannen van de internationale scheep-
vaart op de aan Nederland toegewezen CO2-uitstoot van de 
internationale scheepvaart in 2020, 2030, 2040 en 2050? 

105 Hoeveel fte zijn er in het Ministerie van I&W beschikbaar voor de 
nationale en internationale scheepvaartsector? 

106 Kunt u aangeven wanneer u verwacht dat de passeertijden op de 
hoofdtransportassen weer zullen voldoen aan de streefwaarden? 

107 Op welk moment zullen de regels van de Wet Samen Werken aan 
de Uitvoering van Nieuw Geluidsbeleid (SWUNG) of SWUNG-2 in 
de Omgevingswet worden ondergebracht? 

108 Zijn er, nu woningen niet langer in aanmerking komen voor 
saneringsmaatregelen onder de Wet geluidhinder, wel andere 
regelingen waar woningen in dergelijke situaties aanspraak op 
kunnen maken? Hoe verhoudt zich dit tot de geluidsanering van 
het Bureau Sanering Verkeerslawaai (BSV) waar op pagina 103 
over wordt gesproken? 

109 Kunt u aangeven hoe de aanpak uit het Nationaal Samenwerkings-
programma Luchtkwaliteit (NSL) precies gemonitord wordt? 

110 Kunt u aangeven wat het invoeren van buitenlands afval, omdat 
we het hier tekortkomen, zegt over het milieubewustzijn van de 
Nederlandse huishoudens? 

111 Kunnen de concrete beleidsmaatregelen – dat wil zeggen geen 
ambitie- of streefcijfers, maar daadwerkelijke wet- en regelgeving 
die er zijn om de hoeveelheid afval terug te dringen – onder elkaar 
worden gezet? Kunnen deze maatregelen worden uitgesplitst in 
maatregelen gericht op huishoudens en maatregelen gericht op 
bedrijven? 

112 Welk percentage van het ingezameld plastic wordt gerecycled? 
Welke toepassingen heeft het gerecycled plastic? 

113 Hoeveel gemeenten zijn inmiddels overgegaan op heffingen op de 
hoeveelheid aangeboden huishoudelijk restafval? Kan een 
overzicht van de gehanteerde tarieven worden gegeven? 

114 Welke wet- en regelgeving op het aanbieden van (rest-)afval 
bestaat er voor bedrijven? Welke heffingen krijgen zij bij welke 
hoeveelheid (rest)afval? 

115 Waarom heeft de aantrekkende economie zo’n verschillend effect 
op enerzijds de hoeveelheid restafval voor huishoudens (afgeno-
men) en anderzijds de hoeveelheid bedrijfsafval (toegenomen)? 
Hoe wordt de stijging van bedrijfsafval ontmoedigd? 

116 Voor hoeveel ton afval méér is dit jaar aan stortvergunningen 
afgegeven dan voor dezelfde periode vorig jaar? Waarom 
ontbreken de cijfers van de afgelopen twee jaar? 

117 Hoe is het doel van halvering in 2022 toch haalbaar, nu uit de 
grafiek 1 blijkt dat de afname van afval dat de economie verlaat, 
lijkt te stokken? 

118 Wat is het Landelijk Meldpunt Afvalstoffen en binnen welke 
regelgeving fungeert het? 

119 Hoe worden de baten in termen van milieu- en gezondheidswinst 
in kaart gebracht? Welke systematiek wordt hiervoor gehanteerd? 

120 Waarom is bij het transport van gevaarlijke stoffen de centrale 
invalshoek het tegengaan van de lastendruk in plaats van het 
garanderen van de veiligheid? 
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121 Waarom is het primair de verantwoordelijkheid van een bedrijf om 
de risico’s voor een gezonde en veilige leefomgeving te identifice-
ren, voorkomen of beperken? Waarom is het niet primair de 
verantwoordelijkheid van het bevoegd gezag? 

122 Wat is het subsidiebedrag per vierkante meter dat particulieren 
kunnen ontvangen voor het verwijderen van hun asbestdak? 

123 Wat is de gemiddelde grootte van de asbestdaken bij particulieren? 
In welke bandbreedte bevindt zich dit gemiddelde? 

124 Wat zijn de kosten van het verwijderen van een vierkante meter 
aan asbestdak? Wat zijn de kosten van het vervangen van een 
vierkante meter aan asbestdak? 

125 Welke financierings- en subsidieregelingen zijn in ontwikkeling om 
de verdere sanering van asbestdaken van 2020 tot 2024 te 
ondersteunen? 

126 Waarom wordt er pas voor 2030 gestreefd naar een (petro)chemi-
sche sector zonder noemenswaardige incidenten en niet véél 
eerder? 

127 Wordt bij de publicatie in 2019 van de nieuwe versies van de 
verschillende regelingen voor vervoer van gevaarlijke stoffen ook 
het vervoer via buisleidingen meegenomen? Zo nee, worden hier 
de veiligheidseisen ook bij de tijd gebracht? 

128 Hoe verhoudt de sterke beperking van het budget voor asbestsane-
ring zich tot het voorgenomen verbod in 2024? 

129 Wat was het budget voor de Inspectie Leefomgeving en Transport 
(ILT) in 2000? En in 2010? En in 2015? 

130 Hoe wordt ingezet op versterking of verhoging van de capaciteit 
van de ILT? 

131 Hoe breed zal de analyse van de ILT zijn over de risico’s van 
stelsels met certificerende instellingen en zullen er ook aanbevelin-
gen uit komen die voor andere van dergelijke stelsels relevant 
kunnen zijn? 

132 Kan per jaar inzichtelijk gemaakt worden welke beleidsmatige 
keuzes leiden tot de budgetontwikkeling van de BDU? 

133 Kan inzichtelijk worden gemaakt wat welke provincie of stadsregio 
ontvangt aan middelen uit de BDU? 

134 Kan inzichtelijk gemaakt worden welk deel van de BDU-middelen 
uiteindelijk naar de vervoerders gaat, uitgesplitst per vervoerder? 

135 Kunt u de daling van het bedrag voor de BDU toelichten, gezien 
het feit dat de mobiliteitsvraag in de metropoolregio’s stijgt? 

136 Is de gewenste afname in de kosten voor externe inhuur tussen 
2019 en 2018 met meer dan de helft van ruim 21 miljoen euro naar 
minder dan 10 miljoen euro reëel? Zo ja, hoe wordt zo’n halvering 
bewerkstelligd? 

137 Waarom is de bijdrage aan de sociale veiligheid op het spoor 
slechts incidenteel en wordt dit in 2019 niet voortgezet? Is dit geen 
structureel issue? 

138 Is gezien het feit dat de apparaatskosten van de agentschappen 
structureel omlaaggaan, meegroei met de prijsontwikkeling niet 
realistischer? 

139 Hoe wordt de bezuiniging op de apparaatskosten van het 
kerndepartement gerealiseerd zonder in te leveren op de kwaliteit, 
gezien het feit dat de Kamer zich heeft uitgesproken tegen een 
groei van externe inhuur en de opgave van het ministerie niet 
afneemt? 

140 Hoeveel fte’s had de inspectiedienst ILT in 2000 in dienst? En in 
2010? En in 2015? Hoeveel fte’s heeft de ILT momenteel in dienst? 

141 Welke taken heeft de ILT er tussen 2010 en 2018 bijgekregen? 
142 Hoeveel fte heeft de ILT voor het controleren van de risicobedrij-

ven? Om hoeveel bedrijven gaat het en met welke regelmaat 
worden er inspecties uitgevoerd bij deze bedrijven? 
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143 Wordt bij de overgang van eigen auto’s naar leaseauto’s door de 
ILT ook gekozen voor emissieloze voertuigen? 

144 Heeft het feit dat voor de programma’s Duurzame Mobiliteit en 
Fiets alleen voor 2018 en 2019 geld vanuit het Infrastructuurfonds 
wordt overgeheveld te maken met de looptijd van de Nationale 
Agenda Fiets tot 2020? 

145 Vallen de acties zoals omschreven in Kamerstuk 28 089, nr. 88 
onder de «impuls omgevingsveiligheid»? 

146 Wat behelst het tweejarige programma «Toezicht Schiphol» onder 
24.01? Waarom is dit niet meer nodig?
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